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Interpellation – Stärkta ungdomsföreningar 
Det är viktigt att ungdomsverksamheterna som idrottsföreningarna bedriver i 
Gävle kommun fungerar väl. Därför bör fler intäktskällor skapas för att 
säkerställa att så många unga som möjligt får en chans att uppfylla sina 
drömmar. Samtidigt bör idrottsföreningar involveras tydligare i vårt 
gemensamma arbete för ett tryggare Gävle. 

Förra året presenterade Brynäs IF att Gavlerinken byter namn till Monitor ERP 
Arena vilket ger ett välkommet tillskott till Brynäs IF samtidigt som ett företag i 
Gävleborgsregionen får chansen att marknadsföra sig. Andra föreningar bör 
också få tillgång till denna inkomstkälla. Då Gävle kommun fortfarande äger de 
aktuella fastigheterna bör inkomsterna villkoras till ungdomsverksamheten.   

Ett annat verktyg för att stärka ungdomsidrotten är att införa 
trygghetsvandringar likt Haninge kommun. Trygghetsvandringar är ett 
förebyggande arbete som uppskattas, och kan utvecklas, i Gävle kommun. 
Haninge kommun ger ut ett föreningsstöd som kompensation för de föreningar 
som nattvandrar per kväll de är ute. Nattvandringar är ett verktyg för 
medborgare att tillsammans arbeta för en tryggare stadsdel samtidigt som 
nattvandringar kombineras med ett föreningsstöd till föreningarna. 

Med anledning av ovanstående frågar jag Kommunstyrelsens 
ordförande Åsa Wiklund Lång (S) följande: 

- Är Åsa Wiklund Lång redo att försälja namnrättigheterna till bland annat 
Gavlehovshallen, Gavlevallen och Fjärran Höjder och att inkomsterna för de 
namnförsäljningarna går till de idrottsföreningar som bedriver ungdomsverksamhet i 
respektive arena? 

- Är Åsa Wiklund Lång redo att utveckla arbetet kring trygghetsvandringar och ta efter 
arbetet i Haninge kommun? 

William Elofsson (M), kommunalråd i opposition 


